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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. szeptember 11-

én 16.00 órai kezdettel 2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 44. szám alatti Mezőfalvai Polgármesteri 

Hivatal tanácskozó termében megtartott testületi üléséről. 

 

Jelen lévő önkormányzati képviselők: 

 

                                   Márok Csaba  polgármester 

 Bán Balázs képviselő 

                                   Cseke Ottó                           képviselő 

 Dr. Baranyai Mariann képviselő  

 Masinka Csabáné képviselő 

 Molnárné Troppert Mária képviselő 

                                   

Jelen lévő tanácskozási joggal meghívottak: 

 

                                   Borbély Anikó jegyző 

                                   Kovácsné Huber Zita          Tündérkert Óvoda 

                                             intézményvezető-helyettese 

       Kondor Lászlóné                 Tündérkert Óvoda volt intézményvezetője 

      Jaksics Erzsébet                   Petőfi Sándor Általános Iskola,             

    Szakiskola, EPSZ és AMI igazgatója 

     Ollmann Judit Petőfi Sándor Általános Iskola, 

    Szakiskola, EPSZ és AMI 

    igazgató-helyettese 

     Tóth Andrea Szociális, Családsegítő és Gyermekjóléti  

    Intézmény vezető-helyettese 

  Ijjas Gizella művelődésszervező 

     Dr. Kovács Péter Dunaújvárosi Járási Hivatal hivatalvezetője     

      

Jelen vannak továbbá:  Feketéné Hevesi Andrea           jegyzőkönyvezető 

    Borosné Sógorka Auguszta      igazgatási osztályvezető 

 

Márok Csaba polgármester köszönti a megjelenteket, és megállapítja, hogy a képviselő- 

testület 6 fővel határozatképes, tájékoztat arról, hogy Sóki László képviselő igazoltan van 

távol. Külön köszönti dr. Kovács Pétert a Dunaújvárosi Járási Hivatal hivatalvezetőjét. A 

munkatervben és a meghívóban szereplő napirendi pontok kiegészítését javasolja, az alábbiak 

szerint:  

 

Napirend: 

1.) Beszámoló a 2013. I. félévi gazdálkodásról  

 

       Előadó: Bencze Éva pénzügyi osztályvezető 

                                   

       Előzetesen véleményezi: Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság  

 

2.) Beszámoló a Mezőfalvai Tündérkert Óvoda tevékenységéről 

 

Előadó: Kondor Lászlóné volt intézményvezető 
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Meghívottak: Kovácsné Huber Zita intézményvezető-helyettes 

 

3.) Beszámoló a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény 

munkájáról  

 

Előadó: Tóth Andrea intézményvezető-helyettes 

 

       Előzetesen véleményezi: Egészségügyi és Szociális Bizottság 

 

4.) Döntés Dunaújváros Megyei Jogú Város által működtetett köznevelési 

intézmények működtetési hozzájárulásáról  

 

       Előadó: Márok Csaba polgármester  

 

5.) Eseti bizottság létrehozása az óvodavezetői pályázatok véleményezésére 

 

Előadó: Borbély Anikó jegyző 

 

6.) Makk Marcsi Családi Napközi ellátási szerződésének módosítása 

 

Előadó: Borbély Anikó jegyző 

 

7.) Mezőfalva és Térsége Szennyvízberuházó Önkormányzati Társulás 

társulási megállapodásának módosítása  

 

Előadó: Márok Csaba polgármester 

 

             

         Egyebek, bejelentések 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

117/2013. (IX.11.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. szeptember 11-i 

testületi ülés napirendjére tett ajánlást az alábbiak szerint elfogadja: 

 

Napirend: 

1.) Beszámoló a 2013. I. félévi gazdálkodásról  

 

       Előadó: Bencze Éva pénzügyi osztályvezető 

                                   

       Előzetesen véleményezi: Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság  
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2.) Beszámoló a Mezőfalvai Tündérkert Óvoda tevékenységéről 

 

Előadó: Kondor Lászlóné volt intézményvezető 

Meghívottak: Kovácsné Huber Zita intézményvezető-helyettes 

 

3.) Beszámoló a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény 

munkájáról  

 

Előadó: Tóth Andrea intézményvezető-helyettes 

 

       Előzetesen véleményezi: Egészségügyi és Szociális Bizottság 

 

4.) Döntés Dunaújváros Megyei Jogú Város által működtetett köznevelési 

intézmények működtetési hozzájárulásáról  

 

       Előadó: Márok Csaba polgármester  

 

5.) Eseti bizottság létrehozása az óvodavezetői pályázatok véleményezésére 

 

Előadó: Borbély Anikó jegyző 

 

6.) Makk Marcsi Családi Napközi ellátási szerződésének módosítása 

 

Előadó: Borbély Anikó jegyző 

 

7.) Mezőfalva és Térsége Szennyvízberuházó Önkormányzati Társulás 

társulási megállapodásának módosítása  

 

Előadó: Márok Csaba polgármester 

 

            Egyebek, bejelentések 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Tárgyalt napirend:  
 

1.) Beszámoló a 2013. I. félévi gazdálkodásról  

 

Márok Csaba polgármester felkéri Pénzügyi Bizottság elnökét dr. Baranyai Mariannt, hogy 

ismertesse a bizottság véleményét.    

 

Dr. Baranyai Mariann képviselő elmondja, hogy 2013. szeptember 11-én a bizottság 

megtárgyalta a 2013. I. félévi gazdálkodásról szóló beszámolót, és a képviselő-testületnek 

elfogadásra javasolja.  

 

Márok Csaba polgármester megadja a lehetőséget a képviselőknek a beszámolóhoz 

kapcsolódó kérdések feltételére. 
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Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy mit jelent az, hogy a dolgozóknak adott 

lakásépítési kölcsön törlesztésére 93.000,- Ft-ot fizettek be a 180.000,- Ft helyett?  

 

Bencze Éva pénzügyi osztályvezető elmondja, hogy az éves előirányzat 180.000,- Ft, 

melynek a fele értelemszerűen 90.000,- Ft ennek a félévre eső teljesítése 93.000,- Ft volt. 

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy a Hivatalnál, Óvodánál, Szociális Intézménynél 

nem várt módon pénzmaradvány keletkezett, mi ennek az oka, és mi lesz a sorsa? 

 

Bencze Éva pénzügyi osztályvezető elmondja, hogy 2012. évi zárszámadás során keletkezett 

egy bankszámlaegyenleg, azt az előírás szerint elszámoltuk. Az itt keletkezett 

pénzmaradványt tartalékba helyezzük, és ha szükséges, akkor az intézmények saját 

hatáskörben, az önkormányzat esetén pedig a testület dönt a felhasználásáról, melyet döntő 

többségben a 2012. évi cafetéria és egyéb juttatások valamint a szállítói számlákból keletkező 

kiadásokra kell fordítani. 

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy ki lett a jegyző helyettese? 

 

Márok Csaba polgármester emlékeztet arra, hogy a képviselő-testület nemrégiben fogadta 

el a Polgármesteri Hivatal SZMSZ-ét, melyből egyértelműen kiderül, hogy Borosné Sógorka 

Auguszta igazgatási osztályvezető a jegyző helyettese, és ez a képviselők előtt ismert. 

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy a pályázatokra elnyert pénzeket el kell érni, 

hogy megkapjuk?  

 

Bencze Éva pénzügyi osztályvezető elmondja, hogy egyértelműen nem fogadja el az ESZA, 

mint közreműködő szervezet, hogy a Klebersberg Intézményfenntartó Központ 

(továbbiakban: KLIK) nem veszi át a TÁMOP-os pályázatunkat, amit tavaly 

megvalósítottunk, szerződésmódosítást, megállapodást kell kötnünk a KLIK-kel. 

 

Bán Balázs képviselő a vigasságokhoz kapcsolódó EU-s pénzről érdeklődik? 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy azzal nincs probléma, Rácz Krisztina 

elkészítette a szükséges anyagokat, melyeket a mezőfalva.hu honlapunkra fel kellett 

töltenünk. További teendő az volt, hogy testvértelepüléseinknek saját honlapjukon meg kell 

jelentetni egy olyan linket, ahonnan a mezőfalvi honlapra juthatnak, és megnézhetik az 

általunk feltöltött anyagokat. Mindkét polgármester válaszában biztosított arról, hogy a 

honlapukon szerepeltetik a kért linket, ezt követően folyósítható a pályázaton elnyert összeg. 

 

Bán Balázs képviselő a pótkocsi-vásárlásról érdeklődik? 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a régi pótkocsi a közúti közlekedésre 

alkalmatlan volt, viszont a közterületen végzett munkákhoz, vagy például a szociális célú 

tüzifa szállításához nélkülözhetetlen a pótkocsi.   

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy mi az oka annak, hogy a Művelődési Ház és a 

Könyvtár számára 480.000,- Ft volt a bevételi előirányzati elvárás, az eddig megszokott 0,- Ft 

helyett már 316.000,- Ft-ot produkált a két intézmény.  
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Bencze Éva pénzügyi osztályvezető elmondja, hogy a bevételi előirányzatot a különböző 

szolgáltatásokból befolyt összegek teszik ki, mint például a fénymásolás, vásárosok bérleti 

díjai, stb. 

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy áthúzódó szállítói számlák alatt mit kell érteni? 

 

Bencze Éva pénzügyi osztályvezető elmondja, hogy a tavaly beérkezett, de az idei évi 

kifizetési határidős számlák kiegyenlítését kell ez alatt érteni.  

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy mit takar a reklámbevételek 300.000,- Ft-os 

összege? 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a Vigasságok rendezvényen az OTP Bank 

részére reklámfelületet biztosítottunk. További kérdés, hozzászólás nem lévén megköszönte 

Bencze Évának és csoportjának a szépen elkészített munkát. Hozzáteszi, hogy a 

szennyvízcsatorna beruházás kapcsán áfa ellenőrzésre került sor, ahol mindent rendben 

találtak és intézkednek az utalásról.   

   

Kéri, hogy aki a 2013. évi költségvetési rendelet módosítására kiküldött rendelettervezettel 

egyetért, név szerint szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Névszerinti szavazás eredménye:  

Cseke Ottó   képviselő igen 

Bán Balázs   képviselő  igen 

Dr. Baranyai Mariann           képviselő            igen 

Molnárné Troppert Mária     képviselő            igen 

Masinka Csabáné                  képviselő            igen 

Márok Csaba                         polgármester      igen  

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

Mezőfalva Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

10/2013. (IX.13.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 1/2013. (I. 31.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(a rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki az önkormányzat 2013. évi gazdálkodásának első 

félévi helyzetéről szóló beszámolót elfogadja, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

118/2013. (IX. 11.) számú határozata 

az önkormányzat 2013. I. félévi gazdálkodásáról 

szóló beszámoló elfogadásáról 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Államháztartásról szóló 

2011. évi CXCV. tv. 87. §-a alapján a helyi önkormányzat 2013. évi gazdálkodásának első 

félévi helyzetéről szóló beszámolót az alábbiak szerint hagyja jóvá. 

 

1. Az önkormányzat 2013. évi gazdálkodásának első félévi helyzetéről szóló beszámoló az 

önkormányzat, valamint az önkormányzat költségvetési szerveinek adatait – a helyi 

önkormányzat 1/2013. (I. 31.) számú költségvetési rendeletében meghatározottak szerint  

tartalmazza. 

 

Az önkormányzat és költségvetési szervei 2013. évi költségvetési  

előirányzatainak I. félévi alakulása (Me.: ezer Ft) 

 

2. A képviselő-testület az önkormányzat 2013. évi költségvetési előirányzatainak első félévi 

teljesítését az alábbiak szerint fogadja el: 

 

Előirányzat 

megnevezése 

Eredeti 

előirányzat 

Módosított 

előirányzat 

2013. I. félévi 

teljesítés 

Teljesítés 

alakulása 

Kiadások 

főösszesen 523.825 547.402 273.752 50,01 % 

Bevételek 

főösszesen 523.825 547.402 280.896 51,31 % 

 

Ennek intézményenkénti részletezését az 1. melléklet tartalmazza. 

 

3. Az önkormányzat 2013. évi I. félévi költségvetési bevételeinek 

- eredeti előirányzatait, 

- a módosított előirányzatokat, 

- az  I. félévi teljesítést 

a 2. melléklet bevételi forrásonkénti bontásban tartalmazza. 

 

Az állami támogatás jogcímenkénti részletezését  a 3. melléklet tartalmazza az 

önkormányzatra összevontan. 

 

4. Az önkormányzat 2013. I. félévi költségvetési kiadásainak 

- eredeti előirányzatait, 

- a módosított előirányzatokat, 

- az I. félévi teljesítést  

a  4. melléklet kiadási jogcím szerinti bontásban tartalmazza az önkormányzatra összevontan, 

valamint az önkormányzat költségvetési szerveire vonatkozóan külön-külön részletezésben. 

 

5. Az önkormányzat működési költségvetése kiadási előirányzatainak 2013. I. félévi 

teljesítését a képviselő-testület a következők szerint hagyja jóvá: 
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Előirányzat 

megnevezése 

Eredeti 

előirányzat 

Módosított 

előirányzat 

2013. I. félévi 

teljesítés 

Teljesítés 

alakulása 

Működési kiadások 494.253 517.830 268.502 51,85 % 

Ebből:     

- személyi jellegű 

kiadások 208.933 211.857 110.046 51,94 % 

- munkaadót terhelő 

járulékok 50.736 51.525 26.559 51,55 % 

- dologi jellegű 

kiadások 167.139 179.348 95.657 53,34 % 

- egyéb működési 

kiadások és 

támogatások 9.470 16.204 5.231 32,28 % 

- ellátottak pénzbeli 

juttatásai 57.975 58.896 31.009 52,65 % 

-működési célú 

tartalék - 6.734 -  

 

A képviselő-testület az önkormányzat és költségvetési szervei működési kiadásainak 

teljesítését és a teljesítés alakulását kiemelt előirányzatonként a 4. melléklet szerint fogadja el. 

 

 

6. Az önkormányzat felhalmozási kiadásainak teljesítését és a teljesítés alakulását az 

alábbiak szerint hagyja jóvá: 

 

Előirányzat 

megnevezése 

Eredeti 

előirányzat 

Módosított 

előirányzat 

2013. I. félévi 

teljesítés 

Teljesítés 

alakulása 

Felújítási és 

felhalmozási 

kiadások összesen: 29.572 29.572 9.898 33,47 % 

Ebből:     

- beruházások 9.159 9.159 8.731 95,33 % 

- felújítások 4.065 4.065 - - 

- fejlesztési célú 

pénzeszköz-átadás és 

támogatás kiadásai 2.362 2.362 1.047 44,33 % 

-befektetési célú 

részesedések vásárl. - - 120 - 

-felhalmozási tartalék 13.986 13.986 -  

 

Az önkormányzat és költségvetési szervei felújítási és felhalmozási kiadásainak 

teljesítését és a teljesítés alakulását intézményenként és feladatonként a 7. melléklet 

tartalmazza. 

 

7. Az önkormányzat és költségvetési szervei szociális jellegű kiadásait az 5., a pénzeszköz 

átadásának teljesítését és a teljesítés alakulását a 6. melléklet rögzíti. 

8. Az önkormányzat finaszírozási és függő, átfutó, kiegyenlítő kiadásainak eredeti és 

módosított előirányzata 0 Ft, teljesítése - 4.648 e Ft. 

9. A Polgármesteri Hivatal 2013. évi I. félévi előirányzatait és azok teljesítését a 8. melléklet 

részletezi. 

10. Az önkormányzat saját 2013. évi I. félévi előirányzatait és azok teljesítését a 9. melléklet 

tartalmazza. 
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11. A Tündérkert Óvoda 2013. évi I. félévi előirányzatait és azok teljesítését a 10. melléklet 

mutatja be. 

12. A Szociális, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény 2013. évi I. félévi előirányzatait és 

azok teljesítését a 11. melléklet részletezi. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: 2013. szeptember 11. 

 

2.) Beszámoló a Mezőfalvai Tündérkert Óvoda tevékenységéről 

 

Márok Csaba polgármester köszönti Kondor Lászlóné volt intézményvezetőt, aki a 

2012/2013-as beszámolót elkészítette. Megadja a lehetőséget, hogy írásos előterjesztéséhez 

kiegészítést tegyen. 

 

Kondor Lászlóné volt intézményvezető írásos anyagát egy PowerPoint-os anyaggal 

egészítette ki, melyben az óvoda egész éves tevékenységét képekkel illusztrálta. 

 

Márok Csaba polgármester megköszönte a részletes és színvonalas beszámolót. Várja a 

kérdéseket.  

 

Molnárné Troppert Mária képviselő arról érdeklődik, hogy az új tanév megkezdésével 

hogy érzi magát? 

 

Kondor Lászlóné volt intézményvezető elmondja, hogy visszakerült csoportba, ami 

mindenképpen feltöltődést, könnyebbséget jelent számára. Jelenleg a kiscsoportosok 

beszoktatása tölti ki ideje nagy részét, valamint segíti az intézményvezető-helyettes munkáját. 

 

Masinka Csabáné képviselő elmondja, hogy a beszámolóban olvasható volt, hogy az óvoda 

vezetése szeretné szerves részévé tenni a mindennapi mozgást a gyermekek óvodai életében. 

Sajnálatos dolognak tartja, hogy a tornaszoba az elmúlt években nem valósulhatott meg. 

Reméli, hogy a jövőben lesz még pályázati lehetőség egy tornaszoba megépítésére, hiszen 

nagy szükség lenne rá.   

 

Kondor Lászlóné volt intézményvezető elmondja, hogy intézményvezetői időszaka alatt sok 

mozgásfejlesztő eszközt tudtak vásárolni, voltak pályázati lehetőségek, valamint a szülők 

segítsége is hozzájárult mindehhez. Jelenleg azonban az a probléma, hogy a megvásárolt 

eszközök tárolását nem tudják megoldani. Ezek a játékok jelenleg a csoportokban vannak, 

esetleg mosdó fölötti polcon, illetve olyan megoldásokat próbálnak találni, hogy a 

gyermekeket ne zavarja. 

 

Masinka Csabáné képviselő elmondja, hogy sok mozgást igénylő gyermek van az óvodában, 

akiknek le kellene vezetniük a bennük lévő sok energiát. Köszöni a beszámolót. 

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy a sok beszédproblémás gyermek az idei évben 

milyen segítséget tud kapni a szakszolgálattól? 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a szakszolgálat már megszűnt. A legnagyobb 

probléma, hogy megyei szinten nem lett megszervezve a szakszolgálati ellátás, jeleztük a 

problémát. A fejlesztő eszközök azonban rendelkezésre állnak, és az intézményben nagy 

szükség is lenne rá. Abban állapodtak meg, hogy amennyiben nem rendeződik a helyzet, 
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akkor az iskolai logopédust megbízási szerződés keretében alkalmaznánk az óvodában. Úgy 

gondolja, hogy ezzel a döntéssel azonban meg kell várni az új vezető beállását.  

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy ki az óvoda lelkes szponzora? 

 

Kondor Lászlóné volt intézményvezető elmondja, hogy Deák Ferenc az, aki évek óta segíti 

az óvodát. 

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy a tárgyi feltételek adottak-e az óvodában, a 

szülőkre mennyi teher hárul? 

 

Kondor Lászlóné volt intézményvezető elmondja, hogy itt szeretné megragadni az alkalmat 

arra, hogy köszönetet mondjon az önkormányzat vezetőinek, mert nagyon sok olyan tárgyi 

eszközt biztosít a fenntartó, amivel a szülőket a továbbiakban már nem kell terhelni, így 

igazából a tisztasági csomag az, amit kérnek tőlük. Szakmai anyagra is megkapják a pénzt, 

így ebből meg tudják vásárolni a gyermeknek a szükséges eszközöket, ezzel is 

tehermentesítve a szülőket. 

  

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy milyen szintre lehet eljutni az óvodai idegen 

nyelvi képzéssel? 

 

Kondor Lászlóné volt intézményvezető elmondja, hogy fő cél a játékos formában történő 

ismerkedés az idegen nyelvvel. A foglalkozáson körjátékokat, énekeket tanulnak leginkább a 

gyermekek. 

 

Bán Balázs képviselő köszöni a beszámolót és az elmúlt öt évet, amit együtt dolgoztak. 

 

Kondor Lászlóné volt intézményvezető úgy gondolja, hogy az öt évvel ezelőtti 

programjában leírtakat teljesíteni tudta. Szeretné megköszönni a kollégáknak, helyettesének, 

polgármesternek, jegyzőnek és a képviselő-testületnek a támogatást és a bizalmat. 

 

Márok Csaba polgármester úgy gondolja, hogy az elmúlt évek arról tanúskodnak, hogy 

amit a pályázatában lefektetett, azt meg is tudta valósítani, nem csak ígéret maradt. 

Megköszönte a munkáját.  

Kéri, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, szavazzon.  

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

119/2013. (IX.11.) számú képviselő-testületi határozata 

 

1. Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: 

Képviselő-testület) a nemzeti köznevelésről szóló 2011. CXC. tv. (a továbbiakban: Nktv.) 83. 

§ (2) bekezdésének h) pontjában kapott felhatalmazás alapján a Mezőfalvai Tündérkert Óvoda 
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2012/13-as tanévének tevékenységéről szóló beszámoló alapján értékelte az intézmény 

pedagógiai programjában meghatározott feladatok végrehajtását és a szakmai munka 

eredményességét. A Képviselő-testület az intézmény  beszámolóját elfogadja. 

 

2. A Képviselő-testület  a Nktv. 83. § (2) bekezdésének i) pontjában kapott felhatalmazás 

alapján  a Mezőfalvai Tündérkert Óvoda pedagógiai programjának, házirendjének és 

szervezeti és működési szabályzatának ellenőrzését elvégezte.  

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

3.)  Beszámoló a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény munkájáról  

 

Márok Csaba polgármester felkéri Molnárné Troppert Máriát az Egészségügyi és Szociális 

Bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

 

Molnárné Troppert Mária képviselő elmondja, hogy a beszámoló tartalmas, lényegre törő, 

teljesen világos, a szakmai rész szépen kidolgozott. A Bizottság elfogadta a beszámolót és a 

képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

 

Márok Csaba polgármester felkéri Tóth Andrea intézményvezető-helyettest, hogy 

tájékoztassa a képviselő-testületet az intézményben történt változásokról, tekintettel arra, 

hogy az intézményben jelenleg nincs vezető.   

 

Tóth Andrea intézményvezető-helyettes elmondja, hogy az intézmény október 1-jei 

indulását szeretné elmondani. Iglódi Judit, aki a gyermekjóléti szolgálat egységében 4 órában, 

illetve a családsegítő szolgálatnál 4 órában dolgozott, október 1-től már nem dolgozik az 

intézményben. Ezért az intézmény zavartalan működése érdekében át kellett alakítani a 

munkát. A törvény lehetőséget biztosít arra, hogy az állás meghirdetése nélkül 4 órában 

alkalmazzon egy főt, ezért Sóki Szabinára esett a választás. A gyermekjóléti szolgálatnál és a 

családsegítésnél megfelelő a létszám. A nappali ellátásnál a négy körzet helyett három körzet 

lett, így az egyik házi gondozó lesz a nappali ellátás vezetője 8 órában, illetve van egy fő 8 

órában szociális gondozó. A szociális étkeztetésben marad egy fő 8 órában és a házi 

segítségnyújtásnál három körzetben, három fő 8 órában végezheti a munkáját.   

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy Kissné Libisch Éva korábban 4 órában 

dolgozott az intézményben, és így lehetőség nyílt arra, hogy 8 órában foglalkoztassuk. 

 

Tóth Andrea intézményvezető helyettes elmondja, hogy Kissné Libisch Éva korábban 

gyeses kolléganő helyén volt, így kérdéses volt, hogy a továbbiakban tudjuk-e alkalmazni. Így 

a probléma megoldódott. 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy sok változás volt az intézményben, a megfelelő 

döntést azonban intézményvezetői jogkörben kellett meghozni. Örül annak, hogy a munka 

zökkenőmentesen megy, nyugalom és béke van az intézményben.  

Kérdés és hozzászólás nem lévén kéri, hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 
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Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának  

120/2013. (IX.11.) számú képviselő-testületi határozata  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-

testület) a  szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. tv. 92/B. § (1) 

bekezdésének b) és d) pontjában  kapott felhatalmazás alapján a  Szociális, Családsegítő és 

Gyermekjóléti Intézmény tevékenységéről szóló beszámoló alapján ellenőrizte az intézmény 

működésének törvényességét és értékelte az intézményben folyó szakmai munka 

eredményességét. A Képviselő-testület az intézmény  beszámolóját elfogadja. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

4.) Döntés Dunaújváros Megyei Jogú Város által működtetett köznevelési intézmények 

működtetési hozzájárulásáról  

 

Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy a környező települések is kaptak 

megkeresést a témában, és az álláspont egységes. Dunaújváros Megyei Jogú Város 

Közgyűlése az általa működtetett iskolai és óvodai köznevelési intézményekbe járó tanulók 

lakóhelye szerinti önkormányzattól az intézmények működtetéséhez, beleértve az étkeztetést 

is, önkormányzattól hozzájárulást igényel. A hozzájárulás fizetésére és elszámolására 

vonatkozó megállapodás tervezetet készítettek és csatolták a gyermekek névsorát, valamint a 

költségeket tartalmazó táblázatot. Az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nem lévén kéri, 

hogy aki a határozati javaslatot elfogadja, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

121/2013. (IX.11.) számú képviselő-testületi határozata 

 

1. Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (továbbiakban: Képviselő-

testület) megismerte Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata által működtetett 

köznevelési intézményekbe, valamint a fenntartásában lévő Dunaújvárosi Óvodába járó 

gyermekek, tanulók lakóhelye szerinti önkormányzattól az intézmény működési költségeihez, 

illetve a gyermekétkeztetés feladat ellátásához való hozzájárulás igénylésére vonatkozó 

előterjesztését és kérelmét. 
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2. A Képviselő-testület kijelenti, hogy Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának  

teherviselési képessége nem teszi lehetővé, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város 

Önkormányzatának az 1. pont szerinti működtetési és étkezési  hozzájárulást fizessen.  

 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza Márok Csaba polgármestert arra, hogy a döntésről 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatát értesítse. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő:  2013. szeptember 30.  

 

5.) Eseti bizottság létrehozása az óvodavezetői pályázatok véleményezésére 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy eseti bizottságot kívánunk létrehozni az 

óvodavezetői pályázatok elbírálására. A bizottság tagjai Molnárné Troppert Mária képviselő, 

Kondor Lászlóné óvodapedagógus és Kovácsné Huber Zita óvodapedagógus lennének. 

Megadja a szót a napirend előadójának, Borbély Anikó jegyzőnek. 

 

Borbély Anikó jegyző az elhangzottakat kiegészíti azzal, hogy a közalkalmazotti törvény 

rendelkezése szerint a pályázati határidő lejártát követő 21 napon belül a pályáztató által 

létrehozott eseti bizottságnak meg kell hallgatnia a pályázót és írásban véleményt kell adnia a 

képviselő-testületnek. Azt követően a bizottság külön intézkedés nélkül megszűnik. A 

bizottság tagjainak szakértelemmel rendelkező személyeket kell választani. 

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy van-e érdeklődő az álláshelyre? 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy két érdeklődő van, egy pályázat a mai napon 

email-en meg is érkezett, amely komplett, szépen elkészített anyag. Kéri, hogy aki a 

határozati javaslatot elfogadja, szavazzon.  

  

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

122/2013. (IX.11.) számú képviselő-testületi határozata 

 

1. Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: 

Képviselő-testület) a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv. 20/A. § (6) 

bekezdése  alapján az óvodavezetői állásra pályázók meghallgatására és a benyújtott 

pályázatok véleményezésére  - a betöltendő munkakör feladatait érintően szakértelemmel 

rendelkező – háromtagú eseti bizottságot hoz létre. 

 

 2. A Képviselő-testület az eseti bizottság feladatainak ellátásával Molnárné Troppert Mária 

képviselőt, Kondor Lászlóné óvodapedagógust és Kovácsné Huber Zita óvodapedagógust 

bízza meg.  
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3. A Képviselő-testület felkéri az eseti bizottságot arra, hogy az 1. pontban foglaltak alapján 

írásban kialakított véleményét 2013. október 16-ig Márok Csaba polgármesterhez juttassa el. 

Ezt követően a bizottság minden külön intézkedés nélkül megszűnik.  

  

Felelős: Borbély Anikó jegyző 

Határidő: 2013. október 16. 

 

6.) Makk Marcsi Családi Napközi ellátási szerződésének módosítása 

 

Márok Csaba polgármester megadja a szót a napirend előadójának, Borbély Anikó 

jegyzőnek. 

 

Borbély Anikó jegyző elmondja, hogy Juhászné Bokor Brigitta az ülés előtt két nappal kérte 

az ellátási szerződés módosítását. Ennek indoka, hogy a Dunaújvárosi Gyámhivatal 

hiánypótlásban jelezte felé, hogy mivel szervezetileg nem egy, hanem kettő működési 

engedélye lesz a napközijének, ezért az ellátási szerződésben konkrétan nevesíteni kellene a 

két napközit, valamint az önkormányzati támogatással érintett gyermeklétszámnak százalékos 

meghatározása helyett konkrét létszám meghatározását kérték. Az idő rövidsége ellenére az 

ellátási szerződés egységes szerkezetű módosítása elkészült, és határozati javaslat is 

megfogalmazásra került. A lényeg, hogy a Semmelweis utca 9. szám alatti ingatlannak már 

van engedélye, ez a Makk Marcsi Családi Napközi, a Semmelweis u. 7. szám alatti lakásé lesz 

a Makk Marcsi Családi Napközi II. elnevezés. Ez a két lakás ugyan egybe lesz nyitva, de két 

darab 7-7 férőhelyes napköziként kell szerepeltetni az ellátási szerződésben. A támogatással 

érintett gyermekek létszáma pedig a 7-7 férőhelyből 4-4 férőhelyre vonatkozóan kerül 

meghatározásra. Feladatellátó kezdeményezésére a szerződést javasolom kiegészíteni az 

5.5.6. ponttal, amelyben arról rendelkeznénk, hogy a 0-3 éves korú gyermek részére az 

önkormányzati támogatás annak az évnek augusztus 31-éig adható, amelyben a gyermek a 3. 

életévét betölti. Több szülő kérése volt, hogy amennyiben gyermeke a szeptemberi 

óvodakezdés előtti hónapokban tölti be a 3. életévét, az esetben is a szeptemberi 

óvodakezdésig maradhasson a napköziben. A következő módosítással a panaszra vonatkozó 

rész került kiegészítésre azzal, hogy amennyiben az önkormányzati támogatással érintett 

ellátást igénybe vevő szülő a feladatellátó panasszal kapcsolatban tett intézkedésével nem ért 

egyet, 8 napon belül a polgármesterhez fordulhat, aki annak kivizsgálásáról és eredményéről, 

illetve intézkedéséről további 8 napon belül értesíti az érintetteket. Az írásos előterjesztés az 

egységes szerkezetet tartalmazza dőlt betűvel jelölve a módosítást.  

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki a határozati javaslattal egyetért, szavazzon.   

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

123/2013. (IX.11.) számú képviselő-testületi határozata 

 

 



14 

 

1. Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: 

Képviselő-testület) a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi 

XXXI. tv. 97. § (1) bekezdése alapján a személyes gondoskodást nyújtó Makk Marcsi Családi 

Napközi által végzett feladatellátásra vonatkozóan  2013.  június 1. napjától 2018. május 31. 

napjáig terjedő időszakra 2013. április 30-án kelt ellátási szerződést kötött a Remalau 

Nonprofit Közhasznú Kft-vel (székhelye: 2422 Mezőfalva, Honvéd u. 36., adószám: 

14816884107, képviseli: Juhászné Bokor Brigitta). A Képviselő-testület az ellátási szerződést 

e határozat mellékletét képező I. számú módosítással egységes szerkezetbe foglalt 

tartalommal módosítja, melyben a módosítást a dőlt betűs szedés jelöli. 

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza Márok Csaba polgármestert a módosítással egységes 

szerkezetbe foglalt ellátási szerződés aláírására. 

     

 

Felelős: Márok Csaba polgármester szerződés aláírásáért 

              Bencze Éva pénzügyi osztályvezető szerződés végrehajtásáért  

Határidő: szerződés aláírására azonnal 

                szerződés végrehajtása folyamatos 

 

7.) Mezőfalva és Térsége Szennyvízberuházó Önkormányzati Társulás társulási 

megállapodásának módosítása  

 

Márok Csaba polgármester emlékeztet arra, hogy a nagyvenyimi együttes testületi ülésen 

döntöttünk a társulási megállapodás módosításáról, és arról is, hogy megbíztuk Pintérné dr. 

Szekerczés Anna ügyvédet a társulási megállapodás átdolgozásával, aki azt az előterjesztés 

szerinti A) határozati javaslattal el is készített. A B) határozati javaslat a jövőbeni 

üzemeltetéssel kapcsolatos, melyben hibát vett észre, és most elkészítette az arra vonatkozó 

módosítást is. Kéri, hogy aki az A) határozati javaslatot elfogadja, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

124/2013. (IX.11.) számú képviselő-testületi határozata 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestülete megtárgyalta a „Mezőfalva 

és térsége Szennyvízberuházó Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodása III. 

számú módosítására” vonatkozó előterjesztést, melyben foglaltakkal egyetértve az 

alábbi döntéseket hozza. 

I. 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestülete a Mezőfalva és térsége 

Szennyvízberuházó Önkormányzati Társulás Mezőfalván, 2010. április 14-napján kelt, 

2011. július 14-napján és 2013. május 21-napján módosított Társulási Megállapodását az 

alábbiak szerint módosítja, mely a III. számú módosítás: 
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1. A Társulási Megállapodás Preambulum 1. pont 2. pontjában, valamint I/3.2. pontjában 

Kisapostag Község Önkormányzata képviselője helyébe Nagy Attila polgármester lép.  

 

2. A Társulási Megállapodás I/ 3.1.-3.4. pontjában a tagi Önkormányzatok 2009. január 1-

jei állapot szerinti lakosságszáma a 2010. január 1-jei állapot szerinti lakosságszámra 

módosul.  

 

3. A Társulási Megállapodás IV/7.5. pontja kiegészül az alábbi 7.5.1. és 7.5.2. pontokkal: 

 

„7.5.1. A beruházási költségek körében a tagi önkormányzatokat terhelő önrész  

összegének meghatározását követően  az  önerő összegének csökkentésére 

benyújtott pályázatok útján elnyert támogatást figyelmen kívül kell hagyni, a 

sikeres pályázati támogatások összesített összege a beruházás befejezése 

időpontjában a beruházási teljes költségek körében veendő figyelembe. 

 

7.5.2. A társult Önkormányzatok Képviselőtestületei a beruházás befejezése 

időpontjában, - legkésőbb azt követő 30 napon belül – a teljes beruházási 

költségek alapján a tagi Önkormányzatok közigazgatási területén megvalósult 

beruházásokhoz kapcsolódó beruházási költségek %-os aránya alapján a 

tulajdonközösség létesítő szerződésben meghatározott tulajdoni hányadokat 

módosítják. „ 

 

4. A Társulási Megállapodás IV/7.6. és 7.8. pontjában a „jelen” szó törlésre kerül, helyébe 

az „a” szó lép, míg a módosítás kiegészül a „III. számú” módosítás megjelöléssel.  

 

5. A Társulási Megállapodás V/6.5. pontja kiegészül az első mondatrészt követően a „- s 

annak módosításai- „ mondatrésszel, továbbá a mellékletekre utalás a II/A. számú 

melléklettel.  

 

6. A Társulási Megállapodás XIII/1. pontja kiegészül az alábbi 1.3. ponttal: 

 

„1.3. A Társulási Megállapodás III. számú módosítása a Megállapodás módosítását 

utolsóként jóváhagyó Képviselőtestület határozata meghozatala napján lép 

hatályba azzal, hogy a 7.5.1. pontban foglaltakat az önerő csökkentése érdekében 

a hatálybalépést megelőzően benyújtott sikeres pályázatok alapján elnyert 

támogatásokra is alkalmazni kell. „ 

 

7. A Társulási Megállapodás XIII/14. pontjában a mellékletek felsorolása kiegészül a II. 

számú mellékletet követően a II/A. számú melléklettel, melynek megnevezése 

„Képviselő-testületi határozatok a II. számú mellékletben foglalt határozatok 

módosításáról.” 

  

II. 

 

A Képviselőtestület a Társulási Megállapodást az I. pontban foglaltak szerinti tartalommal, az 

1. sz. melléklet szerint egységes szerkezetbe foglalja, s felhatalmazza a Polgármestert az 

egységes szerkezetbe foglalt Társulási Megállapodás aláírására.  

 

Felelős: Márok Csaba  

   polgármester 
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Határidő: azonnal   

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki a B) határozati javaslatot elfogadja, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

125/2013. (IX.11.) számú képviselő-testületi határozata 

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestülete megtárgyalta a Mezőfalva és 

térsége Szennyvízberuházó Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodása V. 

pontjában foglaltak alapján hozott 36/2010.(IV.14.) számú határozata módosítására 

vonatkozó javaslatot, melynek alapján az alábbi döntést hozza: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestülete a Mezőfalva – Kisapostag – 

Baracs- Nagyvenyim települések teljes körű szennyvízcsatornázásának megvalósítására 

Nagyvenyim Község Önkormányzatával, Baracs Község Önkormányzatával és Kisapostag 

Község Önkormányzatával kötött Társulási Megállapodás V. pontjában foglaltak alapján a 

projekt keretében tett nyilatkozatát tartalmazó 36/2010. (IV.14.) számú határozatát az 

alábbiak szerint módosítja:  

 

1. A határozat 1. pontja a „általuk alapított” mondatrésze hatályát veszti helyébe „a 

tulajdonosi részesedésükkel is működő” mondatrész lép.  

 

2. A határozat 1., 2. és 3. pontjában az „üzemeltetési szerződés” megnevezés helyébe 

„bérleti-, üzemeltetési szerződés” megnevezés lép.  

 

3. A határozat további pontjait a Képviselőtestület módosítani nem kívánja, azok számára 

változatlanul kötelező érvényűek.  

 

Jelen módosító határozat a Társulási Megállapodás II/A. számú mellékletét képezi.  

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Cseke Ottó képviselő távozott az ülésteremből. 

 

Egyebek 

 

Márok Csaba polgármester tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy 2013. július 8-án 

kaptunk az Alapvető Jogok Biztosától egy megkeresést, melyben állampolgári panasz alapján 

indított vizsgálatot. A levélre Borbély Anikó jegyző elkészítette a választ.  
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Borbély Anikó jegyző elmondja, hogy lakossági bejelentés alapján vizsgálta az ombudsman 

a köztisztasági rendeletünket és a kommunális hulladékra vonatkozó 17/2010. (XII.29.) 

önkormányzati díjmegállapító rendeletünket. Kifogásolta, hogy a köztisztaságról szóló 

rendeletünk nem biztosítja a 120 literesnél kisebb űrtartalmú edény alkalmazását. Kérte ennek 

megfontolását, valamint javasolta a 17/2010. (XII.29.) önkormányzati rendelet hatályon kívül 

helyezését. A rendeleteket áttekintve megállapítottuk, hogy a 17/2010. (XII.29.) számú 

rendelet már hatályon kívül van helyezve, a köztisztasági rendeletünk pedig nem tartalmaz 

korlátozó rendelkezést az edények űrtartalmára vonatkozóan. A közszolgáltató 

hulladékgazdálkodási tevékenységéről és a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás végzésének 

feltételeiről szóló 438/2012. (XII.29.) Kormány rendelet értelmében a vegyes hulladék 

gyűjtéséhez biztosítani kell azt, hogy az ingatlantulajdonos legalább 2 különböző űrmértékű 

gyűjtőedény közül választhasson, valamint a gyűjtőedény űrmértékének igazodni kell az 

ingatlanon képződő hulladék mennyiségéhez. Ezt az információt a közszolgáltatást végző 

Dunanett Kft. részére mi is jeleztük. A Dunanett honlapján olvasható egy közlemény, 

amelyben a szolgáltató arról tájékoztatja a lakosokat, hogy 80 literes edény biztosítására is 

van lehetőség, két feltétel figyelembe vételével. Az egyik, hogy az illetékes Járási Hivatal 

igazolása kell arról, hogy maximum két fő tartózkodik az adott ingatlanban, a másik, hogy a 

lakos bérelhet vagy vásárolhat 80 literes edényt is. Nem vitatjuk a köztisztasági rendeletünk 

felülvizsgálatának és aktualizálásának fontosságát, ehhez azonban a hulladékszállítási 

közszolgáltatás körül kialakult anomáliák miatt a társulás projektirodájának segítségét és 

iránymutatását várjuk. A polgármester úr által megválaszolt levél az előzőekben 

elhangzottakat tartalmazza.   

   

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási 

Önkormányzati Társulásnak átadták a hulladékgazdálkodás megszervezését. A tegnapi napon 

Rosta Gyula igazgató úr arról tájékoztatta, hogy a rezsicsökkentés és a díjemelés kapcsán 

megkapták az iránymutatást arról, hogy mit kell számolni. Várhatóan július 1-től a 120 literes 

edény díja 802,- Ft lesz, ami 337,- Ft alapdíj + 232,- Ft az ürítés/ két hónap 2 ürítés. Ez a díj 

2009-es díj mértékére csökken. Ha a tavalyi árakat vesszük figyelembe, ami a 120 literes 

edény díja 935,- Ft, 382,- Ft alapdíj + 276,- Ft ürítés volt, tehát mindenféleképpen nagy 

mértékű csökkenés figyelhető meg. Lomtalanítást is szeretne végezni a szolgáltató, azonban 

szűkös anyagi lehetőségeik miatt egyenlőre nem tudják vállalni. Tehát figyelembe kell venni 

azt is, hogy a díjcsökkenéshez társul egy műszaki tartalomcsökkenés is. Próbálunk 

Dunaújvárossal közösen lépni az ügyben. A törvényi szabályozás miatt fel kellett mondani a 

konzorciummal létrejött üzemeltetési szerződést, ami 2013.01.24-ével szűnt meg. Most 

kezdeményezzük a társulás összehívását a hulladékgazdálkodással kapcsolatos további 

kérdések megbeszélése tekintetében. Komoly feladat, hiszen 168 önkormányzatnak kell 

döntést hoznia. 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a Cordastella Nonprofit Közhasznú Kft. 

vezetősége azzal a kéréssel fordult a testülethez, hogy az Mezőfalva, Kinizsi utca 20. szám 

önkormányzati ingatlan nyitott teraszrészének zárttá tételéhez és a felmerülő költségek egy 

részének a bérleti díjba történő beszámításához járuljon hozzá. Úgy véli, hogy a lakbérként 

nagyon minimális összeg lett megállapítva, ami nem a jelenlegi piaci bérleti díjnak megfelelő. 

Ezen kívül egy fő közfoglalkoztatott munkaerővel tudjuk segíteni őket. Ezért javasolja, hogy 

a képviselő-testület engedélyezze a tervezett átalakítás elvégezését a saját költségükön, az 

önkormányzat támogatást nem tud nyújtani. 

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy terjeszkedés a cél? 
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Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a teraszt kismértékben kiszélesítenék, hogy az 

ebédlő nagyobb helyet kaphasson.  

 

Borbély Anikó jegyző tájékoztat arról, hogy a vonatkozó rendeletünk értelmében az 

önkormányzati ingatlanon elvégzett bármiféle átalakítás, korszerűsítés előtt a fenntartó, illetve 

a tulajdonos hozzájárulását kell kérni. 

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki a határozati javaslattal egyetért, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 5 fő 

Szavazott: 5 fő 

Igen szavazat: 5 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának  
126/2013.  (IX.11.) Ök. számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Cordastella Nyugdíjas 

Otthon Nonprofit Közhasznú Kft. kérelmére  az 5/2004. (III.24.) önkormányzati rendelet 18. § 

(1) bekezdése alapján hozzájárul ahhoz, hogy az általa bérelt 2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 20. 

sz. alatti önkormányzati ingatlanon a terasz zárt helyiséggé történő átalakítását a bérlő saját 

költségén elvégezze.  

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy Dunaújváros megkeresett bennünket az 

1.600.000,- Ft-os pénzügyi követelése ügyében. Dr. Borbás Péter ügyvéd azt a választ 

fogalmazta meg, hogy a 800.000,- Ft-os követelést, mely a négy településre jutó összeg, a 

jogalap nélküli gazdagodás szabályai szerint elismerjük, viszont a követelés másik részét nem. 

Nagyvenyim polgármestere az első ütem gesztoraként aláírta a levelet, mely nemcsak a 

nagyvenyimi részt, hanem a teljes beruházásra jutót tartalmazza. 

 

Tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy a Fejér Megyei Közgyűlés Elnöke  kérte az 

önkormányzatok nyilatkozatát arra vonatkozóan, hogy részt kívánnak-e venni a  

településekről szóló kiadvány és a Fejér Megyei Hírlapban történő összeállítás  

megjelenésében. A fizetendő összeg kb. százezer forint, de a tényleges költség  a résztvevő 

települések számától fog függeni. A szándék jelzése kötelezettséget még nem jelent. A kért 

határidőre jelezte, hogy Mezőfalva részt kíván venni ebben.  

 

Tájékoztat arról, Megye nap lesz Rétimajorban, ahova egy fő horgászt és egy három tagból 

álló főzőcsapatot nevezett be. A programban ünnepi közgyűlés is lesz. 

 

Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a csatornabekötés kapcsán a cég készített egy 

elvárásrendet, hogy mi lenne a kérésük a bekötéshez. Mivel a beruházásnak egy vízjogi-
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létesíti engedélye van, ezért várhatóan a teljes műszaki átadás után lehet csak rákötni, a 

részleges rákötésekre mégsem lesz lehetőség.    

 

Masinka Csabáné képviselő a határidő alakulásáról érdeklődik. 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a mai napon érkezett meg a közreműködő 

szervezettől az elfogadott támogatási szerződés módosítás, mert volt egy jelentős 

határidőcsúszásunk. 2014. július 31. a végső határidő. A 9940 méterből jelenleg 5404 méter 

van kész. A Fehérvári útszakasz építésének előrehaladása sok időt vesz igénybe, 20 

méter/nap. A szakértők szerint azonban jól haladunk. Úgy véli, hogy vannak gondok, de a 

kivitelezés során felmerülő problémát helyben kell megoldani.  

 

Masinka Csabáné képviselő elmondja, hogy helyreállítási munkák miatt kereste meg több 

lakó, valamint sérelmezték, hogy a kerítés tövébe tették a csövet. Kéri, hogy a következő 

bekötéseket próbálják meg úgy megcsinálni, hogy a kerítéshez hozzá lehessen férni, 

hagyjanak erre helyet. Felajánlja, hogy a kivitelezővel végigmegy a területen. 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy ezt a problémát éppen a mai napon a cég 

építésvezetőjének jelezte, kérte, hogy a telken belül 1 méteres távolságra kellene tenni a 

csövet. Ennek az egésznek az irányítója a mérnők, aki azt javasolta mindenkinek, hogy az 

ingatlana előtti bejáróját az építkezés megkezdése előtt fotózza le, hiszen a SADE is ezt tette.  

 

Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a jogszabályi előírások szerint ellátási szerződést 

kellett kötni a dr. Tassy Péter helyettesítő orvost helyettesítő dr. Bartos Krisztinával is, melyre 

a képviselő-testület az orvospályázat elbírálásakor meghozott határozatában a felhatalmazást 

megadta.  

 

Bán Balázs képviselő a praxisjoggal kapcsolatban érdeklődik? 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy minden rendben van, bekerültek a papírok az 

ÁNTSZ-hez. 

 

Emlékeztet arra, hogy a kéményseprő szolgáltatást a Caminus Tüzeléstechnikai Kft-vel oldja 

meg a település. Ahogy azt már korábban jeleztük, a szolgáltató az év végével felmondta a 

szerződést. Erre vonatkozóan vannak jogszabályi előírások és van egy megállapodásunk a 

feladat jogszabály szerinti eredeti címzettjével, azaz Székesfehérvár Megyei Jogú Várossal. 

Kéri a képviselő-testület felhatalmazását, hogy a szükséges lépéseket megtehesse. Erre 

készült egy határozati javaslat, kéri, hogy aki azzal egyetért, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 5 fő 

Szavazott: 5 fő 

Igen szavazat: 5 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

127/2013. (IX.11.) számú képviselő-testületi határozata 
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Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete (a továbbiakban: Képviselő-

testület) tudomásul veszi, hogy a Caminus Tüzeléstechnikai Kft. a kötelező kéményseprő-

ipari közszolgáltatás ellátására kötött közszolgáltatási szerződést 2013. december 31.-i 

hatállyal felmondta,  ezért a közszolgáltatási szerződésnek a kéményseprő-ipari 

közszolgáltatásról szóló 2012. évi XC. törvény 15. § (2) bekezdése szerinti felülvizsgálatára 

nem kerül sor. A Képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy  a 15. § (3) bekezdése alapján a  

közszolgáltatási szerződés közös megegyezéssel megszűnjön.  

 

A Képviselő-testület felhatalmazza Márok Csaba polgármestert arra, hogy a feladatellátás 

2014. január 1. napjától történő felhagyásáról Székesfehérvár Megyei Jogú Város 

Önkormányzatát értesítse, valamint a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester  

Határidő: azonnal 

 

Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy a vállalkozói jogviszonyban dolgozó egy 

fő szakápolóval kötött feladatellátási szerződés 2013. december 31-ével lejár. Tekintettel arra, 

hogy a soron következő testületi ülés csak novemberben lesz, ezért a pályázati kiírásról most 

kellene dönteni. A belépő szakápoló feladatkörébe fog tartozni a felnőtt háziorvos 

feladatköréhez kapcsolódó ápolási feladatok az I-II. körzetben és a körzetes szakápolók 

helyettesítése. A pályázatokat október 14-ig lehet benyújtani, és november 30-ig kellene. 

Amennyiben a pályázatot mos kiírjuk, úgy kellő idő marad arra, hogy az új dolgozó a korábbi 

munkahelyéhez kapcsolódó kötelezettségeinek eleget tegyen. Kéri, hogy aki a határozati 

javaslattal egyetért, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 5 fő 

Szavazott: 5 fő 

Igen szavazat: 5 db 

Nem szavazat: 0  

Tartózkodás: 0  

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

128/2013. (IX.11.) számú képviselő-testületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  Mezőfalva felnőtt háziorvosi 

körzetben szakápolói álláshelyre pályázatot hirdet, melynek tartalmát az alábbiakban 

határozza meg. A pályázati felhívást a kormányzati személyügyi igazgatási feladatokat ellátó 

szerv,  valamint az Önkormányzat internetes oldalán, továbbá a helyben szokásos módon kell 

közzétenni.  

 

Pályázatot meghirdető szerv: 

 Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

 2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 44. 

 Telefon: 25/509-876; 25/506-970; Fax: 25/506-820 

 e-mail: polgarmester@mezofalva.hu 

 

Munkahely, beosztás, lényeges feladatok, munkavégzés jellege: 

 2422 Mezőfalva, Semmelweis u. 1. Egészségház  

mailto:polgarmester@mezofalva.hu
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Felnőtt háziorvos feladatköréhez kapcsolódó ápolási feladatok az I-II. háziorvosi 

körzetben és a körzetes szakápolók helyettesítése 

 Teljes munkaidő; határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony.  

 

Munkakör betölthetőségének időpontja: 2014. január 1. 

 

Illetmény és juttatások: 

Az illetmény megállapítására és a juttatásokra a közalkalmazottak jogállásáról szóló 

1992. évi XXXIII. törvény rendelkezései az irányadók. 

 

Pályázat benyújtásának határideje: 2013. október 14. 

 

Pályázat elbírálásának határideje és módja: 

            2013. november 30. 

 A pályázó személyes meghallgatására sor kerül. 

 

Pályázati feltételek: 

Középfokú képesítés és körzeti ápolói szakképesítés vagy klinikai szakápolói   

(körzeti-közösségi szakápoló) szakképesítés vagy ápolói szakképesítés (OKJ  

szám: 54 5012 01)  

 Magyar állampolgárság, büntetlen előélet, cselekvőképesség 

  

Pályázathoz csatolni kell: 

 Szakmai és személyes életrajz 

 Szükséges végzettséget igazoló oklevél másolata 

 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány 

 Nyilatkozat arról, hogy a pályázati anyagban szereplő személyes adatait az eljárásban 

részvevők megismerhetik 

 Nyilatkozat arról, hogy pályázatának tárgyalása során zárt ülés tartását kéri-e 

 

Pályázat benyújtásának formája: 

 Írásban, postai úton Márok Csaba polgármester, 2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 44. szám 

alatti címre, valamint elektronikusan a titkarsag.mph@invitel.hu e-mail címre. 

 

Pályázattal kapcsolatban információ kérhető:  

Márok Csaba polgármestertől tel: 25/506-970; 25/509-876 

 

Felelős. Márok Csaba polgármester 

Határidő: 2013. november 30. 

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy a korábban meghirdetett szakápolói álláshelyet 

ki nyerte el? 

 

Márok Csaba polgármester emlékeztet arra, hogy a pályázat elbírálása a képviselő-testület 

hatásköre, amelyben a beadási határidő 2013. augusztus 31. volt. A képviselő-testületi ülés 

meghívója éppen ma lett kiküldve 2013. szeptember 17-ére, ahol zárt ülés keretében a 

pályázók 10 perces időközönként kerülnek meghallgatásra.  

 

Bán Balázs képviselő korábbi kérdésére válaszul tájékoztat arról, hogy a vigasságnak külön 

költségvetési rovata nincsen, a közművelődési szakfeladatok  alá tartozik. A nagy számlák, 

mailto:titkarsag.mph@invitel.hu
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mint Budapest Bár, Lord és a további fellépők, stb. költségei ismertek a képviselők előtt, 

külön táblázat nem készült. A gallyazásra vonatkozóan elmondja, hogy az EON végezte a 

vezetékekre rálógó vagy veszélyeztető ágak levágását. A szerződésünk alapján a levágott 

gallyak elhelyezéséről az önkormányzat gondoskodik. A kapcsolódó lakossági tájékoztató a 

honlapunkra felkerült. Erre az ülésre benyújtott indítványa kapcsán elmondja, hogy a Rákóczi 

utcai játszótéren a libikóka valóban el van törve, ennek megjavítására szakembert kell hívni. 

A Bartók utcai játszóteret már kitakarítottuk, melyet a lakók köszönettel vettek. A régi 

tanácsház épületét az idei évben a lakók és a közmunkások segítségével sikerült rendbe tenni,  

ami kizárólag anyagköltséget tartalmazott, tehát szakember kifizetésére nem kellett költenünk.  

A tetőszerkezet egy részének kijavítása, csatornázás, nagyterem teljes rendbetétele, 

járdafelújítás, meszelés stb. történt az épület állagának megóvása végett.  A munkálatokat 

folytatni lehetne, azonban mindennek csak az anyagi lehetőségek szabnak határt.  

A Művelődési Ház udvara nem szemetes, hanem rengeteg faág, gally van ott, amit 

folyamatosan darálunk és felhasználunk a biokazánjainkba. Az EON által levágott gallyakat 

és a csatornások által kivágott fákat, gallyakat engedélyezte oda lerakni, egyrészt azért, hogy 

a faluban ne legyen szemét, másrészt az előbb említett fűtési felhasználás érdekében.  

 

Tájékoztatja a képviselő-testületet arról, hogy a Polgárőrség koordinálásával szemétszedési 

akciót hirdetünk a „Te Szedd” országos megmozdulás keretében. A települést körbejárva 

feltérképezésre került, hogy hol vannak a szemétgócok. A legnagyobb problémát az építési 

törmelék (sitt) elhelyezése okozza, mert elszállítása rendkívül drága, ezért az emberek inkább 

illegálisan elhelyezik valahol. A páskom tóhoz tervez egy kamera felszerelését, mert 

sajnálatos módon oda nagyon sok szemetet hordanak a lakók. 

 

Bán Balázs képviselő arról érdeklődik, hogy a Művelődési Ház és a Régi Tanácsház 

udvarának hasznosításával vannak-e tervek a jövőre nézve? 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a naperőműre beadott pályázat elnyerése esetén 

az eszközök elhelyezésére a Művelődési Ház udvara szolgálna. A régi tanácsház udvarát és az 

épület felújítását kellene folytatni, elképzelés is lenne, például szalonnasütő-hely kialakítása, 

de egyenlőre az anyagi eszközök hiánya szab ennek gátat.   

 

A Semmelweis utca elején és végén lévő kaotikus állapot megoldását az év elején beterveztük 

ugyan, azonban az iparűzési adóból származó bevétel az első félévben egyenlőre nem 

elegendő, meg kell várni a decemberig feltöltendő iparűzési adóbevétel alakulását, továbbá 

azt is figyelembe kell venni, hogy az időjárás miatt esetleg csak novemberig lehetne 

aszfaltozni. Deák Károly vállalkozótól az árajánlatot már megkaptuk, reméljük, hogy a 

szükséges összeg is rendelkezésre fog állni. A faluban lévő kátyúkat is rendbe kellene tenni,  

azonban ez is csak akkor lehetséges, ha van rá fedezet.  

 

Bán Balázs képviselő a tájékoztatást tudomásul vette, és a továbbiakban a fogorvos feladat-

ellátási szerződésben vállalt kötelezettségeinek teljesítéséről érdeklődik. 

 

Cseke Ottó képviselő visszajött az ülésterembe.  

 

Márok Csaba polgármester a fogorvossal kapcsolatban azt javasolja, hogy soron következő 

rendes testületi ülésen egy előterjesztés keretében lehetne számot adni arról, hogy a doktornő 

a szerződésben vállalt kötelezettségeinek eleget tett-e. 
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Márok Csaba polgármester más megtárgyalandó ügy, egyéb észrevétel, bejelentés és kérdés 

hiányában az ülést bezárja.   

 

K.m.f. 

 

 

 

Borbély Anikó sk.                                                                                     Márok Csaba  sk.               

      jegyző                                                                                                       polgármester                           


